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1. Ingen kommentarer til siste møtereferat  

2. Damsikkerhetsforskriften: 
VTFs innspill 
VTA-medlemmer i VTFs styre. Hvilken hatt skal de ha på seg? VTA, VTF eller eget selskap? 
Konklusjon: VTA-hatten – "bør være omforent med VTF-hatten". Dersom det likevel er sprik 
innad i VTF bør dette framkomme i innspillet. 

Bør framkomme at gjeldende dsf stort sett er bra, mens tilhørende veiledere og 
retningslinjer er "dårlige"/mangelfulle og krever en tyngre gjennomgang. Opprinnelig var 
veileder en oppskrift for én måte å oppfylle forskriften på. 

Sentralt spm er om veiledere skal være med detaljerte krav eller mer funksjonsbaserte. 

Små dameiere antas i større grad å verdsette et detaljert regelverk slik som i dag, mens 
større dameiere vil ha mer bruk av RA og funksjonsbaserte løsninger. 

Skal dameier få mer ansvar for å oppfylle funksjonskrav? 

Dersom dameier virkelig har ansvaret, må NVE "slippe" opp og ikke kreve både funksjonskrav 
og at detaljert regelverk følges i det enkelte prosjekt. 

VTF reg Midt v Stine i NTE var på befaring og fikk en innføring i hvordan RIDAS i Sverige 
utdannet folk for bedre damsikkerhet: 
 
"Utbildningen Dammsäkerhet RIDAS ger dig kunskap kring lagar och regler, dammägarens 
ansvar och annan kritisk kunskap. På utbildningen får du lyssna till, och diskutera med, 
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erfarna experter i dammsäkerhetsfrågor." 
 

Problemet med RIDAS sin tilnærming til damsikkerhet er de små dameierne. 

Befaringen var meget interessant og kunne gi gode impulser til deler av NVEs forestående 
arbeid med dsf. 

Dersom NVE konkluderer med revisjon – foreslår VTF at veiledere justeres i et tett samarbeid 
med bransjen/forskningsmiljøer. 

Hva er hovedfokus for damsikkerhetsarbeidet – sikkerhet eller økonomi? 

VTA må ha en klarere grensegang for ansvaret sitt vs. andre i eget selskap. 

Meget viktig for en VTA at hen har ropt "varsko" og at dette kan dokumenteres. 

Må være tydelig på hvor ansvaret til VTA slutter. 
 
Det vises til tilsendt brev fra NTE til VTF i innledningen til møte. Mange gode refleksjoner, jf. 
vedlagt. 

I konsekvensklasse 3 og 4 er det vanskelig å være innovativ, lettere i kl 1 og 2. 
 

VTA-ene har ofte stor tillit i de store selskapene. 

 
3. Arrangementer 2024 

VTFs Regionmøter – datoer er nå så å si på plass. Mangler region Nord. 

Foreløpig plassering (uke 2023 i parentes): 
Nord: Uke 36 (uke 36). Vert er Helgelandskraft og møte vil være i Mosjøen. Befaringsobjekt: 
Trolig Øvre Forsland kraftverk. I samme dalen har de 3 dammer som ligger i serie og et eget 
kultiveringsanlegg. Vi har et samarbeidsprosjekt med flere andre (bl.a. Fornybar Norge) som 
heter Arven som mest sannsynlig vil være et foredrag. 
Midt: Tirsdag og onsdag i uke 37. NTE er vertskap (uke 39). Meråker – Mimi har bestilt 40 
senger og møtelokale på Teveltunet, og "Eventyrmiddag" som signaturmåltid. 
Sør-Øst. Uke 38 (uke 38). mandag og tirsdag der vert er Statkraft Energi. Befaringsobjekt er 
Kjela dammer, 2 nye fyllingsdammer i klasse 4 med sentral tetning av asfalt (Haukeliseter). 
Vest: Uke 37 – torsdag og fredag der vert er: Hafslund-Eco, Aurland. Oppmøte Fretheim 
hotell, Flåm.  

 

Generelle merknader: 

• Fornybar Norge bestiller hotellene 

• Fornybarakademiet v/ Torgeir stiller på alle 4 

• Antar også at Fornybar Norge v Katrin Lervik etter Magne Fauli stiller på en/to av 
regionmøtene.  

TOJ/Katrin holder innlegg Nytt fra Fornybar Norge. 
NVE holder Nytt fra NVE. 
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Kompensasjon for reise og opphold. Fornybar Norge dekker dette for VTF styringsgruppe. 
 

4. Arrangementer 2025 

• VTF Temadag. Tema er ikke avklart pr d.d., men kan avventes til høsten 2024. Avholdes i 
primært i uke 4, ev i uke 6. 

• Vintermøte 2025. Ikke avklart pr d.d., men planlegges dagen etter VTF Temadag.  
 
Mulig emne for temadag er foredrag som knyttes til det pågående arbeidet med revisjon av 
damsikkerhetsforskriften (forutsetter at NVE konkluderer med at forskriften skal revideres). 
Andre mulige tema for temadag/ev egne foredrag en av dagene; 

• Damsikkerhetsforskriften 
o Hvordan få "nyheter" ordentlig implementert 
o Hvordan etablere tilsynsrutiner 
o Hvordan utføre "moderne" dokumentasjon 

• Sikkerhet for allmennheten 

• Innlegg fra Vannforeningen 

• Når en kommune overtar – "uvitende" en kostbar dam/tjern som rekreasjonsobjekt 

• Informasjonssikkerhet for dummies 

• Elektromekaniske innlegg 

• Telematikk for dummes (signaloverføring) 
fra signal til drift – anlegg med mye instrumentering 

5. Neste styremøte 

Neste styremøte (møte 6) avholdes 21. mai 13:30-15:00 

Tema:  

Gjennomgang av VTFs høringsinnspill ført i pennen av Bjørnar/Aslak som senest samme dag 

innen kl. 1100 mailer alle i styret et utkast for gjennomsyn/kommentarer. 


